



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301885023		18, 25, 28	05-08-2011	TAM YUK LAI c/o Unit 1702, 17th Floor, Golden Centre, No.188 Des Voeux Road Central, Hong Kong.	Y.T. SZETO & CO. UNIT 2, 17TH FLOOR, GOLDEN CENTRE, 170-188 DES VOEUX ROAD CENTRAL, HONG KONG
301966087	GOOD FLOW GOOD LIFE	5, 29, 30, 32	24-02-2012	FRIESLAND Brands B.V. Stationsplein 4, 3818 LE AMERSFOORT, NETHERLANDS	Wilkinson & Grist 6th Floor, Prince's Building, Chater Road, Central, HONG KONG
302425941		18	28-06-2013	陳孔水 中國內地 浙江省 平陽縣 水頭鎮迦 南路 21 號	不適用

302478105



3, 5, 10,
35, 42

19-09-2013

KS INTERNATIONAL
GROUP S.R.L.
Via Ammiraglio
Bianco
Mercogliano
(Aveellino) ITALY

MARKS & CLERK
Level 9, Cyberport 1, 100
Cyberport Road, Pok Fu
Lam, HONG KONG